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1.  03 punt 4 Verbeterpunten 

Hierbij gaan de punten 1 t/m 18 over allerlei zaken, waar onze inwoners niets van zien 

en die op korte termijn voor die inwoners weinig concreets zullen opleveren(is onze 

inschatting) Pas bij 19 en 20 gaat het om directe verbetering van de dienstverlening.  

Vraag: Wanneer worden de ( bij iedereen )bekende knelpunten, zoals o.a. frequentie 

inzameling PBD (Plastic, Blik, Drinkpakken) illegale plaatsingen etc. echt aangepakt? 

antwoord  Voor het aanpassen van de frequentie voor PBD is opnieuw offerte gevraagd aan HVC. 

Het verwachtte effect en bijbehorende inzamelkosten worden in de eindevaluatie van 

het grondstoffenplan aan de raad voorgelegd.  

 

We richten ons vooral op het verbeteren van de efficiency en kostenreductie, naast de 

aanbevelingen van het ABWF. Dit doen we bijvoorbeeld al via een structurele integrale 

aanpak met als doel samen met HVC knelpunten in de operationele dienstverlening op 

te lossen. Illegale plaatsingen krijgen komende periode hierdoor meer aandacht maar 

vragen naast capaciteit ook om een brede maatschappelijke aanpak.  

 


